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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit, van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en voor
Ontwikkelingssamenwerking over
vleesconsumptie. (Ingezonden
11 september 2009)

1
Kent u het bericht «PBL vraagt om
debat eten vlees»?1

2
Deelt u de mening van het
Planbureau voor de Leefomgeving
(PBL) dat consumptie van vlees, vis
en zuivel wereldwijd 12% van de
uitstoot aan broeikasgassen
veroorzaakt en 30% van het verlies
aan biodiversiteit? Zo nee, waarom
niet?

3
Deelt u de mening van het PBL dat
een vermindering van de consumptie
van vlees, vis en zuivel een effectieve
manier is om de milieudruk te
verminderen? Zo nee, waarom niet?

4
Deelt u de mening van het PBL dat de
overheid een maatschappelijk debat
zou moeten organiseren over de
consumptie van dierlijke eiwitten? Zo
ja, op welke termijn en wijze? Zo nee,
waarom niet?

5
Kunt u uiteenzetten waarom
vermindering van de consumptie van

dierlijke eiwitten slechts een
ondergeschikt onderdeel vormen van
het overheidsbeleid om de uitstoot
van broeikasgassen terug te dringen?

6
Kunt u toelichten waarom de vrije
keuze van de consument voor de
keuze eiwitbronnen door u meer
vrijblijvend benaderd wordt dan de
keuzevrijheid van de consument op
het gebied van bijvoorbeeld
vervoerskeuze?

7
Zou analoog aan de eerdere
overheidscampagne «de auto kan
best een dagje zonder u» een
campagne denkbaar zijn die een
vleesloze dag per week bepleit, zoals
gepropageerd door onder meer Paul
MacCartney, Yoko Ono en het
gemeentebestuur van Gent? Zo ja, op
welke termijn en wijze zou u een
dergelijke campagne willen
realiseren? Zo nee, waarom niet?

8
Bent u bereid het signaal van PBL ter
harte te nemen en meer dan nu het
geval is, prioriteit te geven aan de
transitie van de productie en
consumptie van dierlijke eiwitten? Zo
ja, op welke termijn en wijze? Zo nee,
waarom niet?

9
Kunt u uiteenzetten waarom
producenten van dierlijke eiwitten
(zoals melkveehouders,
kalverhouders, kippenhouders,
varkenshouders) gesteund worden

door de Europese overheid, terwijl de
regering te kennen heeft gegeven op
geen enkele wijze steun te willen
geven aan c.q. te willen vragen om
regionalisering van de eiwitproductie
via nieuwe sojavervangende
gewassen?

1 Reformatorisch Dagblad, 9 september 2009
http://www.refdag.nl/artikel/1431333/PBL+
vraagt+om+debat+over+eten+van+vlees.html

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
9 oktober 2009)

De Kamervragen, gesteld door het lid
Thieme (PvdD) over vleesconsumptie,
kunnen tot mijn spijt niet binnen de
gebruikelijke termijn worden
beantwoord.
De reden hiervoor is dat de
interdepartementale afstemming van
de antwoorden extra tijd vergt.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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